
 

Protokół Nr VI/2024 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2024 r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1200 

Zamknięcie obrad – godz. 1318 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15radnych. 

W obradach VI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecny radny Zbigniew Czyleko. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Marek Mikulec, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz inne zaproszone osoby według listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczyła: Jolanta Augustyniak– Przewodnicząca Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokołowała: Paulina Kołata – podinspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak o godz. 1200 otworzyła VI Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 ust. 1 Statutu Gminy Wierzchowo. 

Dla przypomnienia odczytała proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2024 – druk 

nr 37, 

8.2. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2024 – 2032 – druk nr 38, 



8.3. uchwała w sprawie udzielenia przez Gminę Wierzchowo pomocy finansowej 

Powiatowi Drawskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 39, 

8.4. uchwała w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – druk  nr 40, 

8.5. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokali użytkowych – 

garaży oraz zwolnienia z obowiązku oddania w najem lokali użytkowych – 

garaży w drodze przetargu – druk nr 41, 

8.6. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – druk nr 42, 

8.7.  uchwała w sprawie zmiany uchwały  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenie stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemniki o określonej pojemności – druk nr 43. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

przedstawionym porządku obrad. 

Radni i Wójt Gminy nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt  2 porządku obrad i przystąpiła 

do realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że Protokół z posiedzenia V Sesji 

Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 12 lipca 2024 roku został wyłożony do wglądu  

w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została  

w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodnicząca Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z V sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z V sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Lidia Kałandyk, 

Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław Mikołajski, Bogusław 

Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0) ,WSTRZYMUJĘ SIĘ (0),BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 



Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 3 porządku obrad i przystąpiła do 

realizacji punktu 4. 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik 

nr 3 do nin. protokołu. 

Radni nie zgłosili zapytań do wyżej przedstawionego sprawozdania. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 4 

porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w  28 sierpnia bieżącego roku 

odbyło się posiedzenie wspólne Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Lidia Kałandyk – Przewodnicząca Komisji Kultury przedstawiła informację z posiedzenia 

wspólnego Komisji Kultury, Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Rolnictwa – protokół Komisji Nr 5/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 roku, stanowi załącznik nr  4 

do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak powiedziała, że tematem głównym komisji była 

oświata. W dniu komisji Dyrektorzy szkół były na spotkaniu z Zachodniopomorskim 

Kuratorem Oświaty. Przewodnicząca Rady poprosiła o przekazanie informacji z tego 

spotkania. 

Informację przedstawiła Mariola Buczkowska – Słomka Dyrektor Zespołu Szkół  

w Świerczynie powiedziała, że spotkania  Dyrektorów z Kuratorem stanowią inauguracje 

nowego rok szkolnego. W tym roku było nowe otwarcie, ponieważ jest nowy Kurator  

i Wicekurator. Kurator przedstawił kierunki oświatowe państwa oraz sprawozdanie z nadzoru 

pedagogicznego i zaplanowane kierunki nadzoru pedagogicznego na ten i następny rok.  

Przedstawione zostały wyniki egzaminu 8 klas, wyniki maturalne  oraz prognozy kilkuletnie.  

Mariola Buczkowska – Słomka Dyrektor Zespołu Szkół w Świerczynie, poinformowała,  

że rusza program „Ku rozwojowi, edukacja z wiatrem w żagle”, którego doradcą jest Ewa 

Radanowicz. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak podziękowała, Dyrektor Joannie Skrabie – Śliwce  

i Wicedyrektor Katarzynie Roman za 15 lat pracy w Szkole Podstawowej w Wierzchowie  

i życzyła sukcesu w nowej placówce. 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak przedstawiła nową Dyrektor Szkoły Podstawowej 

Magdalenę  Łuc i życzyła powodzenia na starcie. 

 

Dyrektor Joanna Skraba – Śliwka podziękowała za życzenia.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 5 porządku obrad i przystąpiła do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

radni złożyli 3 interpelacje: 



Radny Olaf Reszta: 

 

„Jako Radny Gminy Wierzchowo, zwracam się z uprzejmą prośbą o rozważenie możliwości 

postawienia przebieralni na plaży gminnej w Żabinie. 

 

W ostatnim czasie do mojej osoby napłynęły liczne sygnały od mieszkańców oraz turystów 

korzystających z naszej plaży, dotyczące braku miejsc, w których mogliby się wygodnie 

przebrać w stroje kąpielowe. Obecnie plaża w Żabinie cieszy się dużą popularnością, 

zwłaszcza w okresie letnim, co podkreśla potrzebę zapewnienia odpowiednich warunków dla 

osób z niej korzystających. 

Postawienie przebieralni przyniosłoby wiele korzyści : 

 

1. Zwiększenie komfortu użytkowników plaży - osoby odwiedzające plażę będą mogły 

wygodnie przebrać się, co poprawi ich komfort i zadowolenie z pobytu. 

2. Poprawa estetyki i organizacji przestrzeni - przebieralnie pomogą utrzymać porządek na 

plaży, co przełoży się na lepsze wrażenia wizualne i użytkowe. 

3. Podniesienie atrakcyjności turystycznej -inwestycja w infrastrukturę plażową przyciągnie 

większą liczbę turystów, co może mieć pozytywny wpływ na lokalną gospodarkę. 

 

Będę wdzięczny za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby i podjęcie działań mających na celu 

poprawę warunków wypoczynku na plaży gminnej w Żabinie.” 

 

Radna Katarzyna Kowalczyk złożyła 2 interpelację: 

 

1. W miejscowości Osiek Drawski, tuż przy budynku kościoła znajduje się mur 

oporowy. Z powodu wibracji wynikłych z natężonego ruchu na murze pojawiły się 

pęknięcia. Mieszkańcy alarmują, że szczeliny stają się coraz większe, przez co  

w niedługim czasie sytuacja może stać się niebezpieczna. Mur może osunąć się 

bezpośrednio na jezdnię. Znajduje się on w pasie drogowym drogi powiatowej, stąd 

właśnie moje zapytania do Państwa jako instytucji zarządzającej tym obszarem: Czy 

są Państwo świadomi stanu technicznego opisywanego muru ? Czy macie Państwo 

plan jego naprawy? 

Ze względu na zagrożenie proszę o reakcję z Państwa strony. 

 

2.  Odnośnie pisma GK.7234.1.7.2024 będącego odp. na moją interpelację (znak sprawy: 

dot. OR.0003.12.2024.PK) w sprawie oświetlenia cmentarza i prowadzącej do niego 

drogi. Proszę o zabezpieczenie środków w budżecie na rok 2025 na wykonanie 

oświetlenia solarnego cmentarza oraz drogi do niego prowadzącej. Rozumiem złą 

sytuację finansową gminy oraz wysoki koszt energii stąd właśnie moje sugestie  

o wykorzystanie lamp solarnych, które wymagają jednorazowego wydatku. 

Użytkowanie takiego oświetlenia nie jest powiązane z ceną energii elektrycznej. 

 

Na sesji radni nie zgłosili interpelacji. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 7. 

Ad. 7 

 

W trybunie obywatelskiej głos zabrała sołtys Ryszard Borowicz, poinformował, że Sośnica na 

Festiwalu Smaków w Drawsku Pomorskim zajęła 1 miejsce oraz Koło Gospodyń Wiejskich 

w Sośnicy „Sośniczanki”  zajęło 2 miejsce w kategorii owoce oraz dwa wyróżnienia. 



Sołectwo Sośnica otrzymało wyróżnienie w konkursie na „Najładniejsze i najaktywniejsze 

sołectwo Powiatu Drawskiego”. 

Sołtys podziękował mieszkańcom Sośnicy za ukwiecenie swoich posesji, sprzątanie ich, 

wykaszanie traw, sprzątanie chodników i ulic, za dbanie o miejsca wspólne.  

Sołtys Ryszard Borowicz podziękował Wójtowi Janowi Szewczykowi i Markowi Mikulcowi 

oraz pracownikom urzędu, Marcie Łapińskiej Dyrektorowi Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Turystyki oraz Tomaszowi Kubickiemu Kierownikowi Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie i Iwonie Kubickiej pracownikowi Gminnego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie za opiekę nad cmentarzem, za naprawę 

kaplicy i wykaszanie boisk. 

 

Głos zabrał mieszkaniec Wierzchowa Adam Wasiutek podziękował Kierownikowi Gminnego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej za szybką interwencje podczas ostatniej ulewy. Pan Adam 

Wasiutek powiedział, że woda płynie z Tartaku i drogi Leśnej, ponieważ tam nie ma 

kanalizacji deszczowej i zalewa posesję. Pan Adam Wasiutek powiedział, że dużo ludzi 

podłącza wody opadowe do kolektora ściekowego, dlatego wnioskuje o powołanie komisji, 

która sprawdziłaby kto faktycznie podłącza wody deszczowe do kanalizacji. Ludzie, którzy 

tak robią powinni być karani. A pieniądze z kar przeznaczyć na pracowników Gminnego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej, którzy się tym zajmują. 

 

Pan Adam Wasiutek na wstępie powiedział, że upada Tartak w Wierzchowie  

oraz poinformował, że Minister Ochrony Środowiska i zasobów naturalnych powiedziała,  

że pozyskujemy 20 % mniej drewna. Dlatego proszę o pismo do ministerstwa, żeby drewna 

nie wywozić za granicę. W Gminie Wierzchowo w zakładach drzewnych pracuje bardzo dużo 

ludzi. Pan Adam Wasiutek prosi, żeby gminy, powiaty, województwa  reagowały,  

żeby drewno zostawało w kraju oraz przedsiębiorcy mogli je przerabiać i sprzedawać jako 

konkretny towar. Pan Adam Wasiutek nie wyobraża sobie, że przemysł drzewny mógł upaść, 

ponieważ to dla naszej gminy i sąsiednich będzie tragedia. 

 

Pan Adam Wasiutek poruszył kolejny temat, o którym głośno w telewizji. Partie polityczne 

mieszają straż pożarną do interesów partyjnych.  Pan Adam Wasiutek powiedział,  

że pracował w lesie prawie 50 lat, podczas tego okresu Ochotnicza Straż Pożarna w Złocieńcu 

posadziła 2 zręby, żeby kupić sobie mundury. Strażacy pracowali w czynie społeczny,  

przy wycince drzew. Pan Adam Wasiutek na koniec powiedział, żeby odejść od straży 

pożarnej a politycy niech się zajmą sobą. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła pkt 7 

porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 8. 

 

Ad. 8 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2024– 

druk nr 37. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VI/37/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 

2024 – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 



 

Wyniki imienne 

ZA (14) Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, 

Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław 

Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, 

Roman Szarzyński 

PRZECIW (0),WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2024 – 2032 – druk nr 38. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VI/38/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2024 – 2032 – która stanowi załącznik nr 6 do nin. 

protokołu. 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, 

Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław 

Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, 

Roman Szarzyński 

PRZECIW (0),WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 

 

3) projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wierzchowo pomocy finansowej 

Powiatowi Drawskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 39. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VI/39/2024 w sprawie udzielenia przez Gminę Wierzchowo pomocy 

finansowej Powiatowi Drawskiemu na realizację zadania publicznego – która 

stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, 

Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław 

Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, 

Roman Szarzyński 

PRZECIW (0),WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 

 

4) projekt uchwały w sprawie zmiany ustanowienia pomnika przyrody  – druk nr 40. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VI/40/2024 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – która 

stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 



Wyniki imienne 

ZA (14) Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, 

Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław 

Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, 

Roman Szarzyński 

PRZECIW (0),WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 

 

5) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokali użytkowych – 

garaży oraz zwolnienia z obowiązku oddania w najem lokali użytkowych – garaży  

w drodze przetargu  – druk nr 41. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VI/41/2024 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokali 

użytkowych – garaży oraz zwolnienia z obowiązku oddania w najem lokali 

użytkowych – garaży w drodze przetargu  – która stanowi załącznik nr 9 do nin. 

protokołu. 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, 

Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław 

Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, 

Roman Szarzyński 

PRZECIW (0),WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 

 

6) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – druk nr 42. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VI/42/2024 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 

10 lat nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania 

w dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze przetargu  – która stanowi 

załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, 

Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław 

Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, 

Roman Szarzyński 

PRZECIW (0),WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 

 

7) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenie stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemniki o określonej pojemności – druk nr 43. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VI/43/2024 w sprawie zmiany uchwały  w sprawie wyboru metody 



ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenie stawki 

takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności  – która stanowi 

załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, 

Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław 

Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, 

Roman Szarzyński 

PRZECIW (0),WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak odczytała treść odpowiedzi na interpelacje 

zgłoszone w poprzednim okresie przez radnych: 

 

1. Odpowiedź Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie  

na interpelację radnego Olafa Reszty w sprawie renowacji przystanków autobusowych 

przy ul. Długiej w Wierzchowie  w sąsiedztwie sklepu Dino. 

 

2. Odpowiedź Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie  

na interpelację radnej Katarzyny Kowalczyk w sprawie cmentarza komunalnego  

w Osieku Drawskim dotycząca utworzenia parkingu oraz utwardzenia drogi 

dojazdowej. 

 

3. Odpowiedź Wójta Gminy Wierzchowo na interpelację radnej Katarzyny Kowalczyk  

w sprawie cmentarza komunalnego w Osieku Drawskim dotycząca oświetlenia 

cmentarza oraz utwardzenia drogi dojazdowej. 

 

4. Odpowiedź Zarządu Dróg w Drawsku Pomorskim na interpelację radnego Bogusława 

Pawłowicza w sprawie wyczyszczenia i udrożnienia studzienek odprowadzających 

wody opadowe i pogłębienia rowu, do którego odprowadzana jest woda. 

 

5. Odpowiedź Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Turystyki w Wierzchowie  

na interpelację radnego Olafa Reszty w sprawie postawienia przebieralni na terenie 

plaży nad jeziorem Dramienko. 

 

6. Odpowiedź Wójta Gminy Wierzchowo na interpelację radnego Przemysława Rydera 

w sprawie zakupu środka do oczyszczania jeziora w miejscowości Świerczyna. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Radny Ryszard Borowicz przedstawił Oświadczenie w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec 

budowy biogazowni na działce ewidencyjnej nr 123/1, 123/3 i 124  w obrębie sołectwa 

Sośnica w Gminie Wierzchowo. 



 

Oświadczenie w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec budowy biogazowni na działce 

ewidencyjnej nr 123/1, 123/3 i 124  w obrębie sołectwa Sośnica w Gminie Wierzchowo 

stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

Radny Przemysław Ryder stwierdził, że przy Sośnicy budowana jest ścieżka rowerowej  

i obawia się, że inwestycja budowy biogazowni odstraszy turystów. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała oświadczenie pod głosowanie. Zapytała, 

kto jest za przyjęciem oświadczenia, kto jest przeciw kto się wstrzymał? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła oświadczenie                     

w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec budowy biogazowni na działce ewidencyjnej nr 123/1, 

123/3 i 124 w obrębie sołectwa Sośnica w Gminie Wierzchowo. 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Lidia 

Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław Mikołajski, 

Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0),WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Zbigniew Czyleko 

 

Przewodnicząca Rady podziękowała sołtysom, radom sołecki Kołom Gospodyń Wiejskich, 

wszystkim społecznościom lokalnym, którzy włączyli się w organizację Dożynek.  

Do podziękowań dołączył się również Wójt Gminy Marek Mikulec. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła 

pkt 10 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta 

Augustyniak o godz. 1318 zamknęła obrady VI sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady 

 

   Jolanta Augustyniak 

Podpis protokolanta: 

……………… 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 


